





香港建築業物料聯會 首次股東週年大會

___ __ 零一五年度(截至五月)工作進度簡報:

- 1. 香港建築業物料聯會首次股東週年大會 得到董事局及會員公司代表的積極參 與,現已圓滿結束,主要議程項目在與 會員的支持和共識下順利通過。在週年 大會中,行政總裁 漢崇先生簡報本會 目前努力的成果,優先處理事項及未來 策略性路向。當前最重要的工作,是擴 大會員基礎,提升其質素與多樣性,並 涵蓋更廣泛的建築物料行業。
- 2. 過去數月,本會與香港特別行政區政 府發展局進行過數輪高層會議,討論 範圍包括用地要求、續訂安達臣道石 礦場工程合約、保留現存混凝土/瀝 青/預製磚塊生產設備、及由港珠澳 大橋在珠江三角洲一帶施工所引致的 河沙供應短缺。
- 3. 本會董事局成員亦曾與政府統計處高 級主任進行高層會面,旨在促使雙方 在主要建築材料物價指數的資料來 源、更新、有效性及可信性上達到更 深入了解。
- 令人鼓舞的是,本會行政總裁 漢崇 先生獲委任為葉劉淑儀女士的智囊團 成員,代表的地產、物業及建築業界 的集體利益。是次為期十五個月的香 港長遠競爭力研究旨在提升本港表 現,以及促進支柱行業持續發展。有 關此督導委員會的官方新聞稿已經發 出,來自十三個支柱行業、共二十七 名傑出專業人士 / 代表獲邀加入智囊 專

聯絡我們 Contact Us

• River Sand 河沙

香港建築業物料聯會 Hong Kong Construction Materials Association

• Precast Concrete 混凝土預製品

(brick, pipe, façade 磚, 管, 外牆)



• Lumber 木材

• Copper 銅



📞 (852) 3529-1848. 🛕 info@hkcma.asia 🌐 www.hkcma.asia

0

· Other construction materials

其他建築物料

HKCMA's first Annual General Meeting

A ctivity Progress, Year-To-date Achievements Briefing:

- 1. HKCMA's first Annual General Meeting was successfully held with active participation of board of directors, representatives of member companies. Key agenda items were smoothly gone through with members' support and consensus. At this AGM, Chief Executive, Ambrose Linn, had concisely reported on HKCMA's achievements so far, prioritized actions and strategic direction going forward. Most essentially, the top priority action is to enhance
- HKCMA's membership base in terms of quality and diversity whilst covering a much wider spectrum of Other Building Materials.
- 2. Over the past months, we had attended several rounds of high level meetings with HKSAR Government Development Bureau. Topics of discussion include land usage requirements, Anderson Road Quarry site contract extension, retention of existing concrete/asphalt/precast brick production facilities and River Sand capacity supply shortage resulting from Zhuhai-Hong Kong-Macau bridge construction work now actively in progress in Pearl River Delta neighborhood.
- 3. A high level meeting was held with HKSAR Government Census & Statistics Department which was attended by CSD senior officers and HKCMA directors. The defined objective of this meeting was to deepen our understanding of how the key building products pricing index was being sourced, updated, validated and verified.
- 4. Most encouragingly, HKCMA Chief Executive, Mr. Ambrose Linn, has been appointed to become part of Mrs. Regina Ip's Think Tank representing collective interests of real estate, property and construction industry. The ultimate objective of this 15-month Hong Kong Long Term

Competitiveness research study is to enhance HK's competitiveness performance and maintain sustained growth of HK's existing pillar industries. Official press release of this Steering Committee was arranged and a total of 27 eminent professionals/representatives selected from 13 pillar industries were invited to contribute towards success of this Think Tank.

(廣告) (Advertisement)

Article provider: HKCMA 內容提供: 香港建築業物料聯會